
Broj: 01-50-4-141-33/22
Sarajevo, 11. 2. 2022.

ČLANU
PRIVREMENOG ISTRAŽNOG POVJERENSTVA ZASTUPNIČKOG DOMA
PARLAMENTARNE SKUPŠTINE BIH ZA UTVRĐIVANJE STANJA
U PRAVOSUDNIM INSTITUCIJAMA BIH

Damiru Arnautu, Zukanu Helezu, Mirjani Marinković-Lepić, Zlatanu Begiću, Almi Čolo,
Draganu Mektiću, Branislavu Borenoviću i Miri Pekić

Na temelju članka 35. st. (1) i (2) Poslovnika Zastupničkog doma Parlamentarne skupštine Bosne i
Hercegovine („Službeni glasnik BiH”, br. 79/14, 81/15, 97/15, 78/19 i 26/20), zaključka s 2. hitne
sjednice Zastupničkog doma о osnivanju Privremenog istražnog povjerenstva Zastupničkog doma
Parlamentarne skupštine BiH za utvrđivanje stanja u pravosudnim institucijama BiH, održane 14. i
26. 6. 2019., i zaključka o potvrdi imenovanja članova Privremenog istražnog povjerenstva
Zastupničkog doma Parlamentarne skupštine BiH za utvrđivanje stanja u pravosudnim institucijama
BiH, usvojenog na 8. sjednici Zastupničkog doma, održanoj 15., 19. i 20. 5. 2020., sazivam 33. sjednicu
Privremenog istražnog povjerenstva Zastupničkog doma Parlamentarne skupštine BiH za
utvrđivanje stanja u pravosudnim institucijama BiH (u daljnjem tekstu: Privremeno istražno
povjerenstvo).

Sjednica će biti održana u četvrtak 17. 2. 2022., u zgradi Parlamentarne skupštine BiH, u Plavoj
dvorani, u 10 sati.

Za sjednicu predlažem sljedeći

DNEVNI RED

1. Dogovor o radu i aktivnostima Privremenog istražnоg povjerenstva;
2. Tekuća pitanja.

Pozivamo Vas da sjednici obvezno budete nazočni.

U slučaju potrebe, možete kontaktirati tajnike Privremenog istražnog povjerenstva Igora Bajića ili
Sonju Abdulovski na telefonski broj: 033 286 068 ili na e-adrese: igor.bajic@parlament.ba ili
sonja.abdulovski@parlament.ba.

S poštovanjem,
Predsjedatelj Privremenog istražnog povjerenstva

Damir Arnaut
Dostaviti:
- naslovu
- a/a



 

 

Broj: 01-50-4-237-33/22 

Sarajevo, 17. 2. 2022.  

 

 

Na temelju članka 10. stavka (1) točke b) Zakona o parlamentarnom nadzoru („Službeni 

glasnik BiH”, broj 25/18), članka 188. Poslovnika Zastupničkog doma Parlamentarne 

skupštine Bosne i Hercegovine („Službeni glasnik BiH”, br. 79/14, 81/15, 97/15, 78/19 i 26/20) 

i članka 3. stavka (2) točke e) Poslovnika Privremenog istražnog povjerenstva Zastupničkog 

doma Parlamentarne skupštine Bosne i Hercegovine za utvrđivanje stanja u pravosudnim 

institucijama Bosne i Hercegovine, Privremeno istražno povjerenstvo Zastupničkog doma 

Parlamentarne skupštine Bosne i Hercegovine za utvrđivanje stanja u pravosudnim 

institucijama Bosne i Hercegovine (u daljnjem tekstu: Privremeno istražno povjerenstvo) na 

33. sjednici, održanoj 17. 2. 2022., s pet glasova „za“, bez glasova „protiv“ i jednim glasom 

„suzdržan“, usvojilo je sljedeće  

 

ZAKLJUČKE 

 

1. Privremeno istražno povjerenstvo poziva: Milanka Kajganića, v.d. glavnog tužitelja 

Tužiteljstva BiH, i Sabinu Sarajliju, glavnu tužiteljicu Kantonalnog tužiteljstva Kantona 

Sarajevo, da se pojave na svjedočenju pred Povjerenstvom na jednoj od sljedećih sjednica čiji će 

datum biti naknadno određen. 

 

2. Zadužuju se tajnici Povjerenstva da stupe u kontakt s navedenim osobama, s ciljem razmatranja 

najoptimalnijeg datuma za njihovo svjedočenje pred Povjerenstvom. 

 

 

S poštovanjem, 

 

 
 

 

 

  PREDSJEDATELJ  

PRIVREMENOG ISTRAŽNOG POVJERENSTVA  

   Damir Arnaut 

 

 

 

 

 

Dostaviti: 

 a/a 



NEAUTORIZIRAN TRANSKRIPT

33. SJEDNICE PRIVREMENE ISTRAŽNE KOMISIJE PREDSTAVNIČKOG DOMA

PARLAMENTARNE SKUPŠTINE BOSNE I HERCEGOVINE

ZA UTVRĐIVANJE STANJAU PRAVOSUDNIM INSTITUCIJAMA BiH

održane 17. 02, 2022. godine

PREDSJEDAVAJUĆI

DAMIR ARNAUT

Dobar dan svima, konstatujem da imamo kovorum i otvaram 33. Sjednicu Privremene istražne

komisije Predstavničkog doma parlamentarne skupštine u BiH za utvrđivanje stanja u

pravosudnim institucijama. Prijedlog dnevnog reda ste dobili:

1. Dogovor o radu i aktivnostima Privremene istražne komisije

2. Tekuća pitanja.

Ad 1.

DAMIR ARANUT

Ima li prijedloga za izmjenu dnevnog reda ovakav kakava je predložen. S obzirom da nema,

konstatujem u skladu s poslovnikom da je dnevni red ovakav kakav je predložen i usvojen i

prelazimo na prvu tačku dnevnog reda.

BRANISLAV BORENOVIĆ

Ja nisam glasao.

DAMIR ARANUT

Ne glasa se o dnevnim redu, ako nema izmjena i dopuna samo se konstauje da je usvojen

Prelazimo na tačku jedan Privremene istražne komisije. S obzirom da je posljenja sjednica bila u

julu 2021. godine bilo je nekih dešavanja u tom periodu i mi smo imali razgovore kako bi bilo

dobro saslušati još neke svjedoke u vezi. Imamo prijedlog koji ću ja iznijeti a to je da Istražna



komisija pozive na svjedočenje v.d. tužioca tužilašatva BiH gospodina Milanka Kajganića i glavnu

tužiteljicu tužilaštva Kantina Sarajevo, gospođu Sabinu Sarajliju. Otvaram raspravu po ovoj tački

dnevnog reda uključujući ovaj prijelog koji sam iznio. Ako nema prijavljenih za raspravu stavljam

ovaj prijedlog na glasanje. Da Istražna komisija pozove gospodina Kajganića i gospođu Sarajliju.

Zadužuje se Sekretarijat Istražne komisije da stupi u kontakt s njihovim kabientima, ugovori

optimalan datum njihovih svjedočenja. Treba razgovarati o prve dvije sedmice marta. Ko je za

ovaj prijedlog kako sam ga izložio? Ko je protiv, suzdržan? Konstatujem da je projedlog usvojen

sa pet glasova ZA, gospodin Borenović nije glasao, njegov glas će se bilježiti kao suzdržan u

skladu sa poslovnikom. Glasova protiv nema. Konstatujem da je prijedlog usvojen.

Ad 2.

DAMIR ARANUT

Prelazimo na tačku dva dnevnog reda, tekuća pitanja. Otvarm raspravu. Izvolite gospodine
Borenović

BRANISLAV BORENOVIĆ

Hvala Vam. Zbog okolnisti koje su se desile Komisja nije zasijedala jedan period, okolnosti koje
će nadam se biti razriješene u narednom periodu, i da ćemo prevazići neke stvari koje su se ticale
zakonodavne vlasti. Mislim da treba da radimo na onome za što smo izabrani, izradi izvještaja.
Svako od nas traba dati svoj doprinios, bez obzira kada će se okončati ova politička kriza koja je
trenutno na sceni. Zbog toga ja danas nisam ni učestvovao u odlučivanju. Vi znate moj stav.
ostanite u tom i dalje, tragaću da se ovo stanje prevaziđe na najbolji mogući način kako bi se vratili
na neke normalne političke okvire.

Koliko znam svako od nas je radio na ovim obavezama bez obzira kada ćemo donijeti odluku o
izvještaju koji smo dužni da podnesemo Predstavničkom domu. Ja mogu reću da, što se tiče onog
dijela oko javnih nabavki, ja sam sa kolegama u intenzivnom kontaktu, radili smo u tom dijelu koji
se tiče izvještaja i biće spraman da vam ga dostavim u narednom periodu, a o tome kako i na koji
način ćemo donijeti finalnu verziju izvještaja vjerovatno i nakon ovih slušanja koje je danas
Komisija donijela, kao stavu naradnom periodu. Ja se iskreno nadam da će se stanje oko ovih
političkih stvari razbistriti, i bilo bi dobro da svako od nas da dopronos i da dio izvještaj na kojem
intenzivno radimo bez obzira na to što ne odlučujemo i Predstavničkom domu, evo već više od
pola godine da dostavljamo vama. Ja znam da se vi radite na tome finalnom izvještaju i da ne
trebamo polemisati previše kada ćemo poslati, nego da nastavimo raditi na dokumentu koji je
obavezujući za nas i traba da ide prema Predstavničkom domu.



S te strane, daću svoj doprinos koliko mogu, neću odlučivati barem dok ne vidimo kako ćemo
riješiti ovo stanje koje je zaista bilo bespotrebno, ali da ne ulazim dalje u političke kvalifikacije.

DAMIR ARANUT

Hvala kolega Borenoviću, izvolite gospodine Mektiću.

DRAGAN MEKTIĆ

Dobro jutro svima, pozdravljam sve, u kontekstu ovoga što je gospodin Borenović govorio, ne
vidim ništa sporno da mi radimo saslušanja, mi ne donosimo nikakve odluke dok ne vidmo kako
će se situacija dalje razvijati, kada će se steći uslovi za to. Mislim da nikakav probelm nije da mi
nastavimo da radimo, jer smo i od strane Parlamenta zaduženi i imamo određene rokove kad je to
u pitanju mi ćemo nastaviti sa određenim brojem saslušanja. Ja sam saglasan da se pozovu ova dva
tužioca da iznesu svoje mišljenje o stanju u pravosuđu. Posebno mi je bitno da dođe glavni tužitelj
ovdje, jer mi smo imali ovdje priliku da saslušamo određeni broj tužilaca iz Tužilaštava BH i
tužilaca sa drugih nivoa vlasti, a saslušali smo i glavnu tužiteljicu, bivšu Goradnu Tadić i naprosto
sa stanovišta ove komisije mislim da je bitno i važno da nam se obrati i glavni tužilac, gospodin
Kajganić da nam kaže sad on svoju priču Tužilaštav BiH, ono što je on zatekao, stanje kakvo je on
zatekao i viđenje šta je zatekao, a naravno kao i sve do sad što smo salušavali, da tražimo na sve
te probleme i anomalije tog sistema da tražimo kakvo je njihovo viđenje izlaza iz te situacije. Da
pomogne ovoj komisiji, da na najbolji mogući način načini izvještaj, da sva ta pitanja i sve te
probleme, preporuke ili zaključke u tom izvještaju koje ćemo mi dostaviti Predstavničkom domu
prlametarne skupštine i javnosti u BiH prezentovati taj izvještaj. Mislim da nije ništa sporno da
javnost bude upoznata sa onim što smo mi radili kao anketni odbor zadužen od strne Pralamentarne
skupštine. Hvala

DAMIR ARANUT

Hvala zamjeniku predsjedavajućeg, gospodinu Mektiću, ako nemamo za sad još prijavljenih da

pojasnim istražna komisja je svoju zadnju sjednicu održala u julu i iz istih razloga iz kojih

predstavnički dom u tom periodu nije zasjedao ili je zasjedao bez prisustva određenih posalnika iz

RS, ja sam zaista bio ohrabren da smo na posljenjoj sjednici predstavničkog doma imali

predstavnike SNSD-a i Ujedninjene Srpske, koji su glasali za određene tačke kada su u pitanju

velike sume novca da dođu u RS što je interes svih građana i RS i BiH.Ohrabren tom činjenicom

da su oni došli i počeli učestvati u radu ja sam sazvao sjednicu komisije u prethodnom dogovoru

sa članovima komisije mislim da nastavljamo na tom tragu.

Hvala gospodinu Borenoviću što je govorio o tom aspektu i hvala gospodinu Mektiću što je

govorio što se osvrnuo na sve ove uspjehe istražne komisije. Mislim da je dobro što je određeno



vrijeme prošlo, jer je gospođa Tadić sjedeći na ovom mjestu priznala da ne koristi CMS sistem što

je direktno rezultiralo pokretanjem disciplinskog postupka za njenom smjenom. I možda bi bilo

preuranjeno da samo gospodina Kajganića koji je tek došao, na čelo Tužilaštav, mislim da će on

tak sad imati puno bolju sliku o stanju u tužilaštvu i prioritetima i mislim da će tek sad biti od

ogromne važnosti za istražnu komisiju i stim u vezi ovaj izvještaj koji je manje-više spreman će

biti bolji sa svjedočenjem gospođe Sarajlije. Kada je bar Federacija u pitanju, to je kanton sa

najvećim odgovornostima uzimajući u obzir broj stanovnika i institucije koje su ovdje smještene.

Ove je zaista bilo korsino i da se osvrnemo na rad dosadašnji gledaćemo da sljedeća sjendnica

bude, pokušat će Sekreterijat da bude do srednine marta bilo bi korisno da ne idemo u drugu

polovinu marta. Najbolje bi bilo da to bude jedna sjednica, pokušajtsa kabinetima gospođe Sarajlije

i gospodina Kajganića pokušati da dođu isti dan. Imali smo i prije takvih svjedočenja u jednim

danu to je savim OK, ukoliko se do tada bude znao datum sjednice Doma pokušajte da to bude

dana prije Predstavničkog doma jer tada su ljudi svakako tu. Ima li još prijavljenih za raspravu?

Gospodnie Helez izvolite.

ZUKAN HELEZ

Dobra odluka ove komisje je da pozovemo glavnog tužioca da prazgovaramo da saslušamo

čovjeka, to je u ovoj teškoj situaciji, svi se slažemo da je situacija teška. Ja ne vidim nekog kraja i

raspleta, ona prijeti raspadu BiH, a ja mislim da je ključna osoba tužilac i da može mnoge stvari

da spriječi i da je na njemu veliaka odgovornost, mislim da smo napraili pravi potez što smo

pozvali čovjeka, možda da ga hrabrimo da učinu neke stavri. Ko god  da se sjetio ovoga ja mu

čestitam, mislim da je to prava stvar, sve je bolje spriječiti što se može spriječiti. Ova sad retorika

vidimo da ide u nekom pogrešnom smijeru i može biti sudbonosna za građane BiH i za cijelu

državu BiH, zato mislim da je dobro što smo pozvali tužioca. Vidjeti sa čovjekom šta se može

uraditi, a odgovorno tvrdim da je to ključna figura i da je važniji od svih političara, pa čak i od

predstavnika međunarodne zajednice. Hvala.

DAMIR ARANUT

Hvala gospodien Helez, svi smo razgovarali o prijedlozima, kada je u pitanju međunarodna

zajednica koju ste pomenuli, juče izjave gospodoina Eskobara, imali smo razmišljanja različitih

ljudi iz međunarodne zajednice, uključujući Njemačku diplomatiju koji govore o tome kako je



kurupcija ključni problem, BiH ja se nadam da će se nakon odlaska bivše tužiteljice neke stavri

riješti. Radujem se da razgovarmo o tim pitanjim, imamo li još prijavljenih ra raspravu. Nema.

Okončali smo ovu sjednicu. Vidimo se u prvoj polovini marta kako smo i dogovorili. Hvala vam.


	33. sjednica -KOMBINOVANI-Istrazna - D.Arnaut- 21.2.22. - poziv -dodano .17.2.2022- H.pdf (p.1-2)
	33. sjednica PIK PD 17.2.2022. - poziv - H
	33. sjednica  - ZAKLJUCAK- Istrazna.-D.Arnaut-17.2.22.-poziv-M.Kajganic-S.sarajlija-H

	Neautorizovani transkript 33. sjednice PIK 17 februar 2022_.pdf (p.3-7)

